

🔊 **國立臺灣大學系統海外高中推薦入學將於 8 月 4 日 開放，歡迎報名參加線上說明會！**

📍 今年海推申請時間截止日期較早，自 8 月 4 日 至 9 月 18 日，請有意申請者可盡早準備！

➡ 對象：

1. 對申請臺大學士班（大學部）有興趣的僑生與港澳生與其家長
2. 欲藉由此管道推薦學生申請的學校師長

🕒 說明會時程：

中文場 8 月 13 日（三）18:30 – 19:30 (GMT+8)

英文場 8 月 14 日（四）18:30 – 19:30 (GMT+8)

🔗 歡迎點選連結(<https://forms.gle/rxCrwiwAcpXA4EEu9>)報名，期待在說明會於您相見！🌐

👤 學生身份別初步確認：<https://admissions.ntu.edu.tw/zh-hant/apply/degree-students/admission-information/student-status/>

🔊 **Recommendation by Overseas High Schools to the National Taiwan University System opens August 4!** We warmly invite you to register for our online information sessions.

📍 **Important Note:** This year, the application period closes earlier than usual — from **August 4 to September 18**. Interested applicants are encouraged to prepare ahead of time!

➡ Target Audience:

1. Overseas Chinese, Hong Kong, and Macau students — and their parents — interested in applying to NTU's undergraduate programs.
2. High school teachers or counselors who wish to recommend students through this pathway.

🕒 **Information Session Schedule (GMT+8):**

- Mandarin Session: Wednesday, August 13, 18:30–19:30
- English Session: Thursday, August 14, 18:30–19:30

🔗 Register for the sessions here: <https://forms.gle/rxCrwiwAcpXA4EEu9>

We look forward to seeing you there! 🌐

👤 Check your student status here to determine your eligibility before applying: <https://admissions.ntu.edu.tw/apply/degree-students/admission-information/student-status/>

where  
great minds  
gather



National  
Taiwan  
University



QS WORLD  
UNIVERSITY  
RANKINGS

#63

學士班海外高中推薦入學  
Undergraduate Admission through  
Recommendation by Overseas High Schools

2026 SEP Entry



申請日程  
Application Period

04 AUG 11:00

|

18 SEP 16:00  
(GMT +8)